
 

 

Secretaris gemeenteraadsfractie 
PvdA Steenwijkerland 
 
Mathinus Wolters 
mathinus.wolters@live.nl 
06 – 29 036 901 
 

 
Steenwijk, maandag 3 februari 2020 

 
Onderwerp: nieuwe school Giethoorn 
 
Geacht college van Steenwijkerland, 
 
Vorig jaar juni heeft de raad ingestemd met een bestemmingsplanwijziging die de bouw 

van de nieuwe school in Giethoorn mogelijk maakt.  De verwachting was destijds dat er 

snel gebouwd zou kunnen gaan worden. Tijdens de laatste begrotingsvergadering in 

november heeft de PvdA opheldering gevraagd over de voortgang van de bouwplannen 

omdat er nog niks leek te gebeuren. De portefeuillehouder gaf toen aan te verwachten op 

korte termijn naar de raad te kunnen komen met een aangepast voorstel in verband met 

gestegen bouwkosten.  

Inmiddels is het februari 2020 en er is nog steeds geen schop in de grond. Wat de PvdA 

fractie betreft duurt dit proces veel te lang. Bovendien begrepen wij dat er middelen 

worden aangewend voor aanpassing van de bestaande oude gebouwen. 

Onze vragen aan het college zijn: 

1. Wat is de reden dat er nog niet aan de nieuwe school gebouwd wordt? Welke rol 

spelen gestegen bouwkosten hierin, en welke rol speelt de stikstofproblematiek 

hierin? 

2. Wie is er op dit moment aan zet om te komen met een aangepast plan: het college 

of Stichting Op Kop?  

3. Op welke wijze bent u als college in gesprek met Stichting Op Kop over de 

voortgang van de bouw van de nieuwe school? 

4. Worden er middelen aangewend voor de verbouw van bestaande gebouwen die 

mogelijk ook gebruikt hadden kunnen worden voor de bouw van de nieuwe school? 

5. Wanneer verwacht u dat er een start gemaakt kan worden met de bouw van de 

nieuwe school in Giethoorn? 

6. Op welke wijze informeert u belanghebbenden/inwoners over de voortgang? 

Wij zien uit naar uw reactie.  
 
Met vriendelijke groet,  
Fractie PvdA Steenwijkerland  
Steven Bunt 


